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De campagne voor de Tweede
Kamerverkiezingen, een terugblik op 9
maanden in de Provinciale Staten, en
heel veel evenementen in januari 2024!
Beste Gelderse Volters,

Deze week was onze laatste Statenvergadering voor het winterreces. In een drukke
maand zijn wij in Nederland overal naar de stembus gegaan voor de Tweede
Kamerverkiezingen. Ook in Gelderland hebben wij veel campagne gevoerd, waar wij
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meer over vertellen in deze nieuwsbrief. 
 
Nu wij aan het eind van 2023 zijn gekomen heeft iedereen in de fractie nagedacht
over hoe zij terugkijken op onze eerste negen maanden in de Provinciale Staten van
Gelderland. Lees hier in deze nieuwsbrief en op onze website meer over. 
 
Elmar heeft bovendien een mooi stukje geschreven over hoe een werkbezoek
eruitziet, met een netwerkbijeenkomst van het Gelders Energieakkoord (GEA) als
voorbeeld hiervan.
 
In het nieuwe jaar zijn er veel Volt-evenementen waar wij jullie voor willen
uitnodigen. Aan het eind van deze nieuwsbrief kun je je daarvoor opgeven.
 
Wij wensen iedereen hele fijne feestdagen!

 Fractie Volt Gelderland



Terugblik op de campagne voor de
Tweede Kamerverkiezingen

De Tweede Kamerverkiezingen brachten niet het resultaat waar wij op hoopten. We
zijn het op veel punten niet eens met de vier partijen die nu proberen een regering te
vormen. Dat doet echter niets af aan al het harde werk dat in onze provincie is
verzet. Met Diederik en Hanneke als onze voorgangers is er een levendige
campagne gevoerd in alle uithoeken van Gelderland. Na een mooie campagneaftrap
in het Huis der Provincie in Arnhem op 28 oktober is keihard gewerkt om bestaande
leden te activeren en geld op te halen voor de campagne. Het was de natste
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november die het KNMI ooit heeft gemeten, maar onze leden bleven stug flyeren
door weer en wind. Er werden veel leuke, interessante gesprekken gevoerd met
potentiële kiezers. Een bustour door Arnhem, Wageningen en Nijmegen werd op de
voet gevolgd door een campagnetour langs Doetinchem, Doesburg en Zutphen. Dit
alles had als resultaat dat Laurens en Marieke de Europese waarden kunnen blijven
verdedigen in de Tweede Kamer. Het verhaal van vooruitgang is belangrijker dan
ooit, en zij blijven net als wij werken voor een Nederland in een Europa dat socialer,
eerlijker en groener zal zijn. De afgelopen weken hebben wij er ook in Gelderland
veel nieuwe leden bijgekregen. Voor iedereen die deze nieuwsbrief nu voor het eerst
krijgt: welkom!

Jan

Terugblik op 9 maanden in de Staten

Op 15 maart 2023 deden wij als Volt voor het eerst mee aan de Provinciale
Statenverkiezingen. In elke provincie waar wij meededen, werden wij ook
daadwerkelijk verkozen. In Gelderland werden zelfs twee Statenleden namens
Volt verkozen: Elmar en Vera. Nu zijn wij negen maanden verder. Wij zijn als
fractie ook flink gegroeid, met inmiddels drie fractievolgers en drie
fractiemedewerkers die het werk van Volt in de provincie ondersteunen. De
fractieleden hebben ieder een stukje geschreven over hoe zij terugkijken op de



afgelopen negen maanden. Wat waren hoogtepunten? Wat ging er goed? Waar
kunnen wij nog beter in worden? Je leest hier hieronder alvast een voorschot
van wat Elmar en Vera schreven, maar je vindt nog meer op onze website.

Lees hier alle reflecties op de 
Volt Gelderland website

Vera:
De eerste maanden zijn we vooral druk geweest met het vormen van de fractie
en het uitgebreide inwerkprogramma. 
 
Na de zomer stonden de eerste inhoudelijke onderwerpen op het programma.
Intussen hebben we een sterk team staan, veel geleerd over het Statenwerk en
zijn de eerste succesjes behaald. 
 
Zelf vind ik de werkbezoeken het allerleukst. We gaan dan langs bij
verschillende organisaties, actiegroepen en/of bedrijven over een onderwerp dat
op de agenda staat. We horen, zien of ervaren dan de verschillende
perspectieven. Dit maakt het mogelijk een goede afweging te maken in de
Provinciale Staten. Bijvoorbeeld bij de nieuwe weg in Eerbeek. Daarover
spraken we uitgebreid met het bedrijf dat wil uitbreiden, maar ook met
omwonenden (zowel voor- als tegenstanders) en de gemeente. Zie voor de
verdere hoogtepunten en mindere punten de website!
 
Elmar:
In de Staten werken we met het BOB-model. Dat wil zeggen dat er voorafgaand
aan een Statenvergadering (besluitvorming) eerst een aantal Beeldvormende
bijeenkomsten (op één dag) is en daarna een aantal Oordeelsvormende
bijeenkomsten (ook op één dag). Dus: Beeldvorming – Oordeelsvorming –
Besluitvorming (BOB).
 
De beeldvorming vindt deels in huis plaats; dan krijgen we voorlichting over een
onderwerp en kunnen we er vragen over stellen. Vaak gaan we ook een dagdeel
(van de drie) op werkbezoek. Zo’n bezoek wordt door één of meerdere
organisaties georganiseerd. Zo ben ik bijvoorbeeld voor de zomervakantie op
bezoek geweest bij Natuurmonumenten op locatie en bij een aantal boeren dicht
bij een natuurgebied. Na de zomer ben ik op bezoek geweest bij twee boeren
die natuurinclusief werken.
 
Kort geleden was ik op bezoek bij de cultuurkoepels. De vorige Staten hebben
besloten om fors te bezuinigen op de koepelorganisaties van bijvoorbeeld
bibliotheken, filmhuizen, theaters, poppodia, enz. Deze koepels ondersteunen
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gemeente-overstijgende uitwisseling, samenwerking, educatie en
professionalisering en zorgen zo voor kwaliteitsverbetering en ondersteuning.
Het zou een enorm verlies zijn als deze zouden verdwijnen. We gaan bij de
komende begrotingsbehandeling opnieuw een poging doen om financiering voor
deze koepels te vinden. Het is te hopen dat een deel van de coalitie dat ook wil.
 
Er zijn nog niet veel inhoudelijke dossiers aan de orde geweest in de Staten. De
belangrijkste onderwerpen gingen over de jaarrekening, de najaarsnota en de
begroting. Ook zijn de kaders voor het landelijke gebied besproken: Vitaal
Landelijk Gebied Gelderland (VLGG). Dat was een heel groot onderwerp, dat
nog door het vorige college was voorbereid. Voor ons was het moeilijk om daar
iets op in te brengen omdat het vooral een samenvoeging van bestaand beleid
was. Als nieuwe fractie is het dan moeilijk om te achterhalen wat nieuw is en
waar we een verschil zouden kunnen maken. Dat merkten we bij meer
onderwerpen en helemaal bij de begrotingsbehandeling die tijdens de vorige
Statenvergadering besproken is. Er komen echter zaken aan die voor jullie
spannender zijn. Daar zullen wij als fractie dan kort verslag van doen.

David, Dennis, Esther, en Jan hebben ook hun ervaringen van de afgelopen
negen maanden, en waar zij naar uit kijken in 2024 opgeschreven. Benieuwd?
Lees dan meer op onze website via de knop hieronder!

Lees de reflecties van alle
fractieleden op de

Volt Gelderland website

GEA Netwerkbijeenkomst
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Aanvullend op ons werk in de Staten worden wij als fractie vaak uitgenodigd om
deel te nemen aan evenementen in onze provincie. Ik ging eind november naar
een netwerkbijeenkomst van het Gelders Energieakkoord (GEA). Het GEA is
een netwerkorganisatie van meer dan 220 partners die samenwerken aan de
energietransitie van Gelderland. De bijeenkomst ging over netcongestie en
mogelijke oplossingen daarvoor. Met netcongestie wordt bedoeld dat het
elektriciteitsnet in Nederland op veel plekken overbelast is. De bijeenkomst was
op de Ecofactorij, een bedrijventerrein in Amersfoort, waar wij op bezoek waren
bij het (elektrische) landbouwmachinebedrijf Royal Reesink. Het hele
bedrijventerrein heeft één aansluiting op het elektriciteitsnet. Dit kan omdat het
net op het bedrijventerrein een gezamenlijk collectief net van de bedrijven is. De
bedrijven hebben ook met elkaar geregeld dat de pieken en dalen van het
elektriciteitsgebruik met elkaar worden opgevangen. Daarnaast doen alle
bedrijven hun best om minder elektriciteit te gebruiken. Het was een mooi
voorbeeld van hoe netcongestie kan worden aangepakt. Netbeheerders TenneT
en Liander zoomden in op de Gelderse context van de bestaande uitdagingen
op het net. 
 
Elmar

Evenementen
Nieuwjaarsbijeenkomst Arnhem op 13 januari
Op zaterdag 13 januari is er een nieuwjaarsbijeenkomst in Arnhem bij Volt-lid
Christiaan thuis (Bothaplein 2, 6814 AJ Arnhem). Inloop is vanaf 19:30. De
Statenleden van Volt, Elmar en Vera, zijn erbij. Zij vertellen meer over de afgelopen
negen maanden sinds de Provinciale Statenverkiezingen in maart 2023. 
 
Geef je aub via deze link hiervoor op. Dan weten wij hoeveel mensen wij ongeveer
kunnen verwachten en wat wij moeten inkopen voor 13 januari:

Meld je aan voor de
nieuwjaarsbijeenkomst

Landelijk congres op 20 januari
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Het landelijk congres van Volt vindt op zaterdag 20 januari plaats in Utrecht. Tijdens
dit congres zullen we samen belangrijke zaken bespreken, zoals de kandidatenlijst
voor de Europese verkiezingen, de begroting voor 2024 en de hoofdlijnen van het
beleid. Daarnaast is er ruimte voor veel gezelligheid in de ontmoetingsruimte waar
ook de lunch wordt geserveerd. Gedurende de dag zijn er sessies over beleid,
sessies van verschillende kernteams binnen Volt en een symposium van ons
wetenschappelijk bureau Charge.
 
Je kunt hier een ticket voor het congres reserveren:

Ticket voor het landelijk congres

Volt Gelderland bijeenkomst op 21 januari
Naar aanleiding van de uitslag van de verkiezingen is de afgelopen weken volop
gediscussieerd in (regionale) Volt app-groepen. Ook zijn ideeën en meningen over
de komende campagne gedeeld. Geweldig! Wij sluiten graag aan bij wat de
Gelderse leden belangrijk vinden en we nodigen je dan ook van harte uit om op
zondagmiddag 21 januari met ons mee te denken. Wat is er nodig en hoe brengen
we ons verhaal goed over? Welke thema’s zijn voor ons (in Gelderland) belangrijk?
Wat zou je graag willen dat er gebeurt?
 
Je bent van harte welkom in ‘t Onderschoer in Barchem. Denk mee en praat mee:
hoe pakken we de komende campagnes, maar vooral die voor de Europees
Parlementsverkiezingen (6 juni 2024), in Gelderland aan?
 
Je kunt je hier aanmelden voor het evenement:

Aanmelding voor de bijeenkomst 
in de Achterhoek

Rivierenland
Vorige week vrijdag 15 december was er een goed bezochte Volt bijeenkomst in
regio Rivierenland. De Volt-leden daar hadden het over dat wij onze positieve,
paarse blik weer op de toekomst richten nu dat wij zijn bijgekomen van de
verkiezingen. 
 
Kon je niet komen op de borrel, maar wil je wel graag in contact komen met Volters
uit de regio? Je bent ook welkom in onze Volt Rivierenland Whatsapp community. Je
kunt hierover meer info krijgen via Tom van Doesburg (06-21226739 of
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tom.vandoesburg@volteuropa.org). 



Een bestuur voor Volt Gelderland
In alle provincies zijn werkgroepen bezig om afdelingsbesturen op te richten.
Dat ziet er in elke provincie anders uit. Ook in Gelderland zijn wij bezig een
provinciaal bestuur op te richten. Daar is input van leden heel belangrijk bij. Er
moet hierna een provinciaal congres worden georganiseerd om het nieuwe
provinciaal bestuur in te stemmen door de Volt leden in Gelderland. Wil je
meedenken over hoe een provinciaal bestuur eruit zou moet komen te zien? Wil
je meehelpen met het provinciaal congres organiseren? Wij kunnen je hulp goed
gebruiken. Meld je bij ons via dit e-mailadres:

Volt Gelderland e-mailadres

Vacatures
Wij hebben wij een aantal (betaalde!) vacatures van Volt Nederland en Volt
Europa; die vind je hier:

Volt Nederland (vrijwilligersfuncties)

Volt Nederland (betaalde functies)

Volt Europa vacatures

Kom op bezoek!
De fractie is op woensdag meestal in het Huis der Provincie in Arnhem. Wij zien
graag leden die op bezoek willen komen! Je kunt de agenda voor de komende
Statenvergadering hieronder vinden. Je leest daarnaast in de link hieronder
meer over hoe de vergaderingencyclus van de Provinciale Staten precies werkt.
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Agenda voor Statenvergaderingen

Hoe werkt het vergaderen in de
Provinciale Staten?

Volt Nederland

This email was sent to jancheoba@gmail.com
You've received this email because you've subscribed to our newsletter.

Unsubscribe

https://5qc99.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/7nVU1aA2nfsZpYqJ5NAhS0k0DwgaCQt/i04_wyobbTzX
https://5qc99.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/7nVU1aA2nfuSp5Lc3wP9UN3oOJBMwNP/9CY0puiOe899
https://5qc99.r.sp1-brevo.net/mk/un/sh/1t6AVsdYhqSR1pibxBdtW6P2YgXeDL/nnfjoRhTCAYy
https://5qc99.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/7nVU1aA2nfsZpYqJ5NAhS0k0DwgaCQt/i04_wyobbTzX
https://5qc99.r.sp1-brevo.net/mk/cl/f/sh/7nVU1aA2nfuSp5Lc3wP9UN3oOJBMwNP/9CY0puiOe899
https://5qc99.r.sp1-brevo.net/mk/un/sh/1t6AVsdYhqSR1pibxBdtW6P2YgXeDL/nnfjoRhTCAYy

